
1 
 

XI Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego IV kadencji 
 

Protokół z dnia 27 lutego 2012 roku 
 

nr XI/12 
 

XI Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego miała miejsce w siedzibie Starostwa 
Powiatowego we Wrocławiu, przy ul. Kościuszki 131, w Sali 118. Zgodnie z listą obecności 
(zał. nr 1 do niniejszego protokołu) wzięło w niej udział 22 radnych. Nieobecny był Radny  
Andrzej Jamrozik. 

 
Punkt 1. Otwarcie Sesji 
 
O godz. 13.05 Przewodniczący Rady Powiatu Wrocławskiego p. M. Trębacz, stwierdziwszy 
prawomocność obrad, otworzył Sesję, powitał Radnych, Zarząd, przybyłych Gości, 
w szczególności Pana Henryka Cieplika – Naczelnika I Urzędu Skarbowego we Wrocławiu 
oraz Pana Mirosława Potockiego – Komendanta Miejskiego Policji we Wrocławiu. 
W związku z odejściem ze stanowisk, Przewodniczący Rady oraz Pan Starosta A. Szawan 
podziękowali Panu Naczelnikowi oraz Panu Komendantowi za współpracę w minionych latach 
oraz wręczyli okolicznościowe upominki. 
 
Punkt 2. Przyjęcie porządku XI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
 
Wraz z przesłanym zaproszeniem Radni otrzymali następujący porządek obrad XI Sesji: 
1. Otwarcie Sesji, 
2. Przyjęcie porządku XI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego, 
3. Przyjęcie protokołu X Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego, 
4. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego, 
5. Sprawozdanie Starosty Powiatu Wrocławskiego z działalności Powiatowej Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za rok 2011, 
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wrocławskiego, 
7. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2012,  
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wrocławskiego (dotyczy działki nr 205/3, obręb Krzyżowice – Wierzbica), 
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wrocławskiego (dotyczy 4 lokali mieszkalnych w Krzyżowicach – Wierzbicy), 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Wrocławskiego (dotyczy działki nr 134/75, obręb Borzygniew), 
11. Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 

Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Sobótce, 
12. Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej – szkoły 

wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 
13. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego – szkoły wchodzącej w skład 

Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 
14. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego dla Dorosłych – szkoły 

wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 
15. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Liceum Profilowanego dla Dorosłych 

w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 
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16. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego w Krzyżowicach o 
trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół 
Nr 1 w Krzyżowicach, 

17. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 
w Krzyżowicach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 

18. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach, 

19. Interpelacje i zapytania Radnych, 
20. Wnioski i oświadczenia, 
21. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 
 
Nie zgłoszono wniosków do przedstawionego porządku obrad. 
Rada Powiatu Wrocławskiego przyjęła jednogłośnie porządek obrad XI Sesji.  

 
Punkt 3. Przyjęcie protokołu X Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt protokołu X Sesji Rady z dnia 28.12.2011r. 
został przesłany Radnym pocztą elektroniczną razem z zaproszeniem i materiałami sesyjnymi 
w dniu 20 lutego br. Był też wyłożony do wglądu w Biurze Rady.  
Do rozpoczęcia sesji nie wniesiono poprawek ani uzupełnień. 
 
Protokół X Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego z dn. 28 grudnia 2011 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę. 
O godz. 13.25 wznowiono obrady.  
 
Punkt 4. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Zarządu Powiatu 
Wrocławskiego 
 
Przewodniczący Rady M. Trębacz przypomniał o obowiązku złożenia przez Radnych Powiatu 
oświadczeń majątkowych za 2011 rok. Oświadczenia należy złożyć w terminie do 30 kwietnia 
2012 r. w dwóch egzemplarzach. Do oświadczeń należy dołączyć kopię zeznania 
podatkowego PIT.  
Następna informacja dotyczyła obowiązku przedstawienia Radzie sprawozdań komisji stałych 
ze swej działalności, stosownie do § 32 ust. 3 Statutu Powiatu Wrocławskiego, który mówi, 
że komisja stała jest obowiązana przedstawić co najmniej raz w roku. Przewodniczący komisji 
zostali poproszeni przez Przewodniczącego Rady o przygotowanie sprawozdań za rok 2011 
w terminie do 29 lutego br.  W związku z tym, że trwają jeszcze prace nad opracowaniem 
tych sprawozdań, Przewodniczący Rady zapowiedział, że w dniu dzisiejszym zostaną 
przedstawione w punkcie – Wnioski i oświadczenia sprawozdania: Komisji Budżetu i Mienia, 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
Pozostałe zostaną przedstawione podczas kolejnej Sesji Rady. 
W dniu 27 stycznia br. wpłynęła na ręce Przewodniczącego Rady prośba P. Beaty Pawłowicz 
– Dolnośląskiego Kuratora Oświaty o pomoc dla uczennicy Gimnazjum w Bierutowie, która 
została poszkodowana w wypadku i straciła obie nogi.  
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W dniu 10.02.2012 r. zostało przekazane przez Zarząd Powiatu Wrocławskiego sprawozdanie 
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Wrocławski za rok 2011.  
Sprawozdanie to zostało przekazane drogą elektroniczną Radnym w dniu 13 lutego br.  
Zostało rozpatrzone przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu. Do wglądu – w wersji 
papierowej znajduje się w Biurze Rady. 

 
Następnie Starosta A. Szawan przedstawił informacje Zarządu Powiatu Wrocławskiego. 
Od poprzedniej Sesji Zarząd spotkał się 8 razy, podjęto 25 uchwał. Przypomniał, że trwają 
prace na drogach powiatowych w Kiełczowie oraz Ślęza-Wysoka, wszystkie prace odbywają 
się według harmonogramu.  
Pan Starosta poinformował również, iż 3 lutego br. odbył się pierwszy Zjazd Zarządu 
Powiatowego Ochotniczej Straży Pożarnej, na którym były omówione najistotniejsze sprawy 
dotyczące działalności Straży Pożarnej w roku 2012. Starosta złożył podziękowania 
Komendantowi za zwołanie tego zjazdu, jak powiedział:  „wyzwań jest sporo i ma nadzieję, 
że uda się zrealizować z tego co najmniej 85%”.  
Kolejna informacja dotyczyła uroczystego otwarcia windy w Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Kątach Wrocławskich, które odbyło się 8 lutego br. W uroczystościach 
brali udział: Wicemarszałek R. Mołoń oraz Dolnośląski Kurator Oświaty p. Beata Pawłowicz. 
Dzieci z ośrodka otrzymały windę oraz schodołaz. Starosta przypomniał, że projekt był 
finansowany ze środków PFRON.  
Następnie Starosta poinformował, że 9 lutego br. w Starostwie powiatowym we Wrocławiu 
odbyło się pierwsze spotkanie Subregionu Wrocławskiego, na którym  powołano Forum 
Subregionalne celem aktualizacji strategii rozwoju województwa dolnośląskiego. Powiat 
Wrocławski będzie przewodniczył w tym forum oraz będzie reprezentował subregion 
w Rejonowym Komitecie Sterującym powołanym przez Marszałka Województwa 
Dolnośląskiego p. Rafała Jurkowlańca.  
24 lutego br. w Wyższej Szkole Zawodowej, odbyła się konferencja, zorganizowana 
przez Ministerstwo Gospodarki w Legnicy nt. „Szkolnictwo zawodowe dla przemysłu”. 
Uczestniczyli w niej Starostowie wraz z Dyrektorem PZS Nr 1 w Krzyżowicach.  
Na zakończenie Starosta poinformował, że 25 lutego podczas IX edycji Turnieju Piłki Nożnej 
w Jordanowie Śl., drużyna Powiatu Wrocławskiego zajęła III miejsce.  
 
Punkt 5. Sprawozdanie Starosty Powiatu Wrocławskiego z działalności 
Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za rok 2011 

 
Przewodniczący poprosił p. J. Kmonka – Inspektora w Wydz. Organizacyjno -Prawnym, aby 
w imieniu Pana Starosty przedstawił sprawozdanie. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Nikt nie zabrał głosu w sprawie przedstawionego sprawozdania. 
 
Punkt 6.  Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego 
 
Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały.   
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Pani Skarbnik, powiedziała, że przedstawiona zmiana związana jest z uruchomieniem 
wolnych środków stanowiących rozliczenie roku 2011, a także zmiany limitu wydatków 
ujętych w przedsięwzięciach, dotyczące przedsięwzięć bieżących. Ta zmiana dotyczy 
mniejszych kosztów funkcjonowania i obsługi prawnej Starostwa i stosownie o kwotę 
oszczędności zmniejsza się limit wydatków, jak również wprowadza się kwotę deficytu 
pokrytego z wolnych środków i kredytu długoterminowego.  
Jeżeli chodzi o przedstawioną autopoprawkę do WPF to dotyczy ona tylko i wyłącznie zmiany 
sumy dochodów i wydatków w związku z przystąpieniem Powiatu Wrocławskiego 
do programu dofinansowanego ze środków zewnętrznych, a dotyczy projektu: „Obywatelska 
sieć regionów przyjaznych obywatelowi.” I będzie to projekt realizowany przez pełnomocnika 
ds. ochrony praw konsumentów w Powiecie Wrocławskim.  
 
W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji Budżetu i Mienia na posiedzeniu 
Komisji p. M. Konopki, Przewodniczący Rady poprosił p. L. Reps – członka Komisji 
o przedstawienie opinii Komisji na temat uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przyjęcia WPF Powiatu Wrocławskiego. Radna L. Reps, przekazała, że opinia Komisji jest 
pozytywna.  

 
Nikt nie zabrał głosu. 
Powyższa uchwała została poddana pod głosowanie.  
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Wrocławskiego i została podjęta jednogłośnie (22 głosy „za”). 

 
Punkt 7. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2012 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła również Pani Skarbnik. 
Przedstawiona uchwała w swojej treści zawiera również elementy, które zostały podjęte 
przez Radę, przy zmianie uchwały WPF, a mianowicie uruchomienie wolnych środków. Jeśli 
chodzi o kwotę wolnych środków w tej uchwale planuje się z tej kwoty sfinansowanie rat 
kredytu pozostających do spłaty, pozostałą część na sfinansowanie deficytu jeśli chodzi 
o wydatki inwestycyjne, w ramach środków wolnych są pozostałe środki po zlikwidowanym 
Powiatowym Funduszu Ochrony Środowiska, czyli tam gdzie są tworzone wpływy z tytułu 
gospodarczego korzystania ze środowiska w kwocie wolnych środków.  
Ponadto w projektowanej uchwale przedstawia się deficyt, którego źródłem pokrycia jest 
planowany długoterminowy kredyt na kwotę 7 milionów złotych, tym samym zmniejsza się 
kwotę wpływów z tytułu sprzedaży majątku Powiatu Wrocławskiego, przy czym 
w objaśnieniach jest przedstawione szczegółowo z jakiego powodu te kwoty ulegają 
zmniejszeniu. W związku z tym, iż Minister Finansów szykuje zmianę w ustawie o finansach 
publicznych. Informacje, które do nas docierają wskazują, iż najważniejszą sprawą 
dla samorządów jest pokazanie i uwolnienie deficytów, ponieważ roku 2012 może nastąpić 
zablokowanie i możliwość pokazania deficytów budżetu. Zmiany są w trakcie, Minister jeszcze 
po konsultacjach z Komisją Wspólną Samorządu Terytorialnego, nie przedstawia konkretów, 
pojawiają się różne elementy, które będą brane pod uwagę. Pokazanie budżetu jest ruchem 
wyprzedzającym, dającym możliwość Powiatowi na dalsze sprawne działanie.  
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W projektowanej uchwale następuje zmiana zapisu w strukturze dochodów i wydatków, 
zapisane po stronie działów, dotyczy to projektu realizowanego przez Specjalny Ośrodek 
Szkolno- Wychowawczy. Projektu: „Wyrównywanie szans edukacyjnych w systemie oświaty.” 
Również w projektowanej uchwale zapewnia się 100 tys. zł. Na realizację zadania tworzenia 
ortofotomapy, jest to udział własny środków Powiatu Wrocławskiego, pozostałe kwoty 
w wys. 300 tys. zł w projektowanej uchwale wprowadza się z dochodów na mocy 
porozumień z gminami i ponad to również w projektowanej uchwale wprowadza się dochody 
na budowę systemu informacji przestrzennej w ramach współpracy z gminami.  
To są najistotniejsze zmiany w projektowanej uchwale.  
 
Radna L. Reps, przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Mienia dla przedstawionego 
projektu uchwały.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Wrocławskiego na rok 2012, która został podjęta jednogłośnie. (22 głosy „za”) 

 
Punkt 8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego (dotyczy działki nr 205/3, obręb 
Krzyżowice – Wierzbica) 
 
Przewodniczący poprosił Wicestarostę p. J. Fitka o przedstawienie projektu uchwały.  
Na podstawie przepisów wymienionych w preambule projektu uchwały, Rada wyraża zgodę 
na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego, oznaczonej 
w ewidencji gruntów, jako działka nr 205/3, o powierzchni 1660 m2, położonej 
w Krzyżowicach - Wierzbicy, gmina Kobierzyce  wraz z udziałem w działce stanowiącej drogę 
dojazdową. Udział w tej działce wynosi 4/8, nr 204/1, działka ta ma powierzchnię 217 m2. 
Nieruchomość działki 205/3 jest uwidoczniona w księdze wieczystej, natomiast działka 204/1 
będzie ujęta w osobnej księdze wieczystej, gdzie będzie tworzyć współwłasność wraz 
z innymi współwłaścicielami tejże działki, a obecnie najemcami mieszkań przyległych do tej 
drogi dojazdowej.  
 
Przewodniczący Rady, poprosił Radną L. Reps, członka Komisji Budżetu i Mienia 
o przedstawienie opinii.  
Radna L. Reps powiedziała, że Komisja pozytywnie opiniowała przedstawiony projekt, 
a także projekt uchwały z punktu 9 porządku obrad.  
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt  uchwały.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Wrocławskiego została podjęta 21 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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Punkt 9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego (dotyczy 4 lokali mieszkalnych 
w Krzyżowicach – Wierzbicy) 
 
Przewodniczący Rady, poprosił Wicestarostę J. Fitka o przedstawienie projektu uchwały. 
Wicestarosta, powiedział, że dotyczy ona wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej budynkiem czterolokalowym, wszystkie 4 mieszkania są wynajmowane przez 
najemców, czyli byłych i obecnych pracowników zespołu szkół i gospodarstwa rolnego 
w Krzyżowicach. W projekcie uchwały Zarząd przedstawia propozycję sprzedaży 
nieruchomości wraz z 80% bonifikatą. Przy omawianiu tego projektu uchwały na posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Mienia, zgłoszono (i przyjęto przez Zarząd jako autopoprawkę) propozycję, 
aby umieścić informację, że bonifikata 80% udzielona będzie pod warunkiem wykupu 
wszystkich wymienionych lokali w terminie wyznaczonym przez Powiat Wrocławski. Zależy 
nam bowiem, aby zbyć cały budynek. 
Wicestarosta przedstawił treść autopoprawki: w punkcie III po słowach „w działce nr 204/1” 
proponuje się dodać zapis:  „pod warunkiem wykupu wszystkich lokali wymienionych w  § 1 
ust. I w terminie określonym przez Zarząd Powiatu Wrocławskiego”. 
 
Radna B. Kosterska, zgłosiła wątpliwości co do podania danych osobowych podczas 
publikowania uchwały, powołując się na ochronę danych osobowych. Poprosiła, aby uchwała 
umieszczona na stronach powiatowych pojawiła się z wyciemnieniem nazwisk i kwot.  
 
Przewodniczący poprosił o opinię obecnych radców prawnych. 
Radca prawny p. Agnieszka Filar-Szott zwróciła uwagę, że Rada Powiatu wyraża zgodę 
na zbycie w trybie bezprzetargowym lokali na rzecz konkretnych osób, dlatego też te 
nazwiska powinny być wskazane w treści uchwały. Ustawa o gospodarce nieruchomościami 
wymaga podania konkretnych danych i zgody na sprzedaż konkretnym osobom. Niemniej 
zgodziła się na przeanalizowanie tematu jeszcze raz pod kątem ochrony danych osobowych. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy jest możliwość opublikowanie uchwały bez podawania 
danych osobowych. 
Radca odpowiedziała, że uchwała będzie opublikowana bez podania danych osobowych. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższą uchwałę wraz z autopoprawką. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Wrocławskiego podjęta jednogłośnie (22 głosy „za”). 
 
Punkt 10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego (dotyczy działki nr 134/75, obręb 
Borzygniew) 
 
Wicestarosta J. Fitek przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 
nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Wrocławskiego i gminy Mietków, 
dotyczącej działki nr 134/75, w obrębie Borzygniew. Zaproponował aby w formie 
autopoprawki nanieść poprawki, poprzez dopisanie słów: ”współwłasność” a nie „ własność”, 
jak było w pierwotnej formie . Wyjaśnił, że kiedy uchwała była przygotowywana była mowa 
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o własności Powiatu Wrocławskiego. W tej nieruchomości Powiat posiada ½ własności, jest 
pisemna zgoda Wójta Gminy Mietków, ale wydzierżawiona będzie część wspólna, więc 
z punktu formalnego, na co zwrócono uwagę na Komisji Budżetu i Mienia, to jest 
współwłasność a nie tylko własność Powiatu Wrocławskiego. Dlatego też Wicestarosta 
zaproponował, aby w tytule uchwały dopisać: ”stanowiącej współwłasność Powiatu 
Wrocławskiego”, a w paragrafie 1: „Wyraża się zgodę na dzierżawę powyżej 3 lat 
nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Wrocławskiego oraz gminy Mietków”. 
W uzasadnieniu tej uchwały należy nanieść poprawkę:” Nieruchomość, o której mowa 
w paragrafie 1 uchwały, stanowi atrakcyjny ośrodek sportów wodnych  będący 
współwłasnością Powiatu Wrocławskiego oraz gminy Mietków”.  
Wicestarosta przypomniał, że zgodnie  ze studium wykonalności projektu z dofinansowaniem 
ze środków unijnych na budowę Ośrodka Sportów Wodnych w Borzygniewie,  jednym 
z elementów wpisanych jest możliwość wydzierżawienia części nieruchomości, na której 
wybudowany jest Ośrodek na okres minimum 5 lat, czyli okres trwałości projektu, dla 
zarządcy, dzierżawcy, najemcy w zależności od formuły, którą najszerszą jest dzierżawa 
z pełnym zarządzaniem w formule przetargu nieograniczonego, czyli konkurencyjnego 
wyboru tego dzierżawcy. Przygotowywany jest przy współpracy z Kancelarią Prawną projekt 
całej procedury, czyli wyłonienia dzierżawcy w trybie ustawy o gospodarce 
nieruchomościami.  
Projekt tej uchwały jest wyrażeniem zgody na dzierżawę na okres powyżej 3 lat, bo okres 
do 3 lat jest traktowany jako zwykły zarząd.  
 
Przewodniczący Rady poprosił  Radną L. Reps – członka Komisji Budżetu i Mienia 
o przedstawienie opinii Komisji.  
Pani Radna przedstawiła pozytywna opinię Komisji, ale poinformowała, że zarówno 
członkowie Klubu PO, jak i Komisji podkreślili , aby przy konstruowaniu umowy dzierżawy 
tego obiektu zwrócono uwagę na doświadczenie instytucji czy też osoby przystępującej 
do przetargu w prowadzeniu tego typu działalności.  
 
Głos zabrał radny I. Słoma. Powiedział, że to dobra koncepcja, jednak wymaga precyzyjnego 
opisania warunków dla przyszłego dzierżawcy. Ważne jest, aby nałożyć pewne obowiązki 
na dzierżawcę i aby precyzyjnie w przyszłej umowie je opisać, chodzi tu między innymi 
o współpracę przy organizacji imprez.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższą uchwałę wraz z autopoprawką. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiącej współwłasność 
Powiatu Wrocławskiego i Gminy Mietków która została podjęta jednogłośnie. (22 głosy „za”) 
Punkt 11. Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Specjalnej w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Sobótce 
 
Punkt 12. Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 
w Krzyżowicach 
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Ze względu na to, że projekty uchwał są ze sobą powiązane, Przewodniczący Rady 
zaproponował, aby omówić je łącznie.  
Głosów sprzeciwu nie było. 
Przewodniczący poprosił p. Dyrektor U. Przybyłek, aby w imieniu Pana Starosty przedstawiła 
te dwa projekty. 
 
Dyrektor Przybyłek poinformowała na wstępie, ze obie uchwały dotyczą przekształcenia 
zasadniczych szkół zawodowych. Przekształcenia podyktowane są zmianą przepisów 
o systemie oświaty przewidującą ujednolicenie długości cyklu kształcenia w zasadniczych 
szkołach zawodowych dla młodzieży. Tym samym nakładają na organy stanowiące j.s.t. 
podjęcie stosownych uchwał. 
W sieci szkół Powiatu Wrocławskiego mamy dwie zasadnicze szkoły zawodowe, tj. 
Zasadniczą Szkołę Zawodową w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1 w Krzyżowicach oraz szkołę 
w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Sobótce. 
Przekształcenia szkół dokonuje się w trybie art. 59 ustawy o systemie oświaty, co wiąże się 
z koniecznością powiadomienia kuratora oświaty, rodziców uczniów, organu stanowiącego 
o zamiarze przekształcenia. Stąd powinny być poprzedzone podjęciem niniejszych uchwał. 
Przy czym należy podkreślić, że planowane zmiany będą dotyczyć uczniów, którzy 
od następnego roku szkolnego podejmą naukę w zasadniczych szkołach zawodowych. 
Obecni uczniowie będą mogli kontynuować naukę na dotychczasowych zasadach. 
 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu w sprawie przedstawionych projektów 
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
Przewodniczący Komisji K. Dworak przedstawił pozytywną opinię o obu projektach. 
 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kolejno uchwały z punktów 11 i 12.  
Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej 
w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Sobótce została podjęta jednogłośnie (22 głosy 
„za”). 
Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej – szkoły 
wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta 
jednogłośnie (22 głosy „za”) 
 
Przewodniczący zaproponował omówienie następnych 6 projektów łącznie. 
Głosów sprzeciwu nie było. 
 
Punkt 13. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego – szkoły 
wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 
 
Punkt 14. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego dla 
Dorosłych – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 
w Krzyżowicach 
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Punkt 15. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Liceum 
Profilowanego dla Dorosłych w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – 
szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 
 
Punkt 16. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
w Krzyżowicach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 
 
Punkt 17. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych w Krzyżowicach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej 
w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 
 
Punkt 18. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – 
szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach 
 
Uzasadnienie przedstawiła Dyrektor U. Przybyłek. 
Przedłożone projekty uchwały dotyczą likwidacji szkół i są podyktowane zmianą przepisów 
oświatowych dotyczących ustroju szkół ponadgimnazjalnych. 
Uchwały mają charakter porządkujący istniejącą strukturę sieci szkół prowadzonych przez 
Powiat Wrocławski zgodnie ze stanem faktycznym, co może nastąpić w trybie art. 59 ustawy 
o systemie oświaty. Przepisy stanowią, że z dniem 1 września 2012 r. likwiduje się klasę 
pierwszą, a w latach następnych kolejne klasy liceum profilowanego dla młodzieży i dla 
dorosłych oraz technikum uzupełniającego dla młodzieży. Oznacza to również, że nie 
przeprowadza się już naboru do klas pierwszych w tych szkołach. 
Przepisy stanowią też, ze od 1 września 2013 r.  likwiduje się klasę I, a w następnych latach 
– kolejne klasy w technikum uzupełniającym dla dorosłych i nie przeprowadza się naboru. 
Przedstawione projekty uchwał dotyczą 2 szkół dla młodzieży i 4 szkół dla dorosłych -  szkół 
wchodzących w skład PZS Nr 1 w Krzyżowicach. 
W chwili obecnej w żadnej z wymienionych szkół nie ma uczniów ani słuchaczy, w związku 
z czym zasadne jest podjęcie uchwał o zamiarze likwidacji tych szkół z dniem 31 sierpnia 
2012 r.  Będzie to podstawę zawiadomienia kuratora oświaty o zamiarze likwidacji. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu –K. Dworak przedstawił pozytywną opinię 
Komisji o Przedstawionych 6 projektach uchwał dotyczących zamiaru likwidacji szkół. 
 
O głos poprosiła Radna B. Kosterska. Podkreśliła, że rozumie potrzebę uporządkowania sieci 
szkół, obecnie nie ma uczniów w przedmiotowych szkołach, ale co będzie jak za 2-3 lata 
pojawią się osoby chętne do uzupełnienia wykształcenia. Chodzi zwłaszcza o osoby dorosłe, 
które będą chciały uzupełnić wykształcenie zawodowe rolnicze. Czy będzie możliwość 
przywrócenia tego kierunku? 
 
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Przybyłek.  
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Planowane uchwały likwidujące szkoły nie wynikają wyłącznie z tego, że w chwili obecnej nie 
ma tam uczniów ani słuchaczy, ale ze zmiany przepisów oświatowych. Z dniem 1 września 
2012 r. nowa struktura szkolnictwa ponadgimnazjalnego będzie obejmować: zasadnicze 
szkoły zawodowe trzyletnie, licea ogólnokształcące trzyletnie, technika czteroletnie i szkoły 
policealne o okresie kształcenia nie dłuższym niż 2,5 roku. Nie będzie innych typów szkół. 
Dlatego też technika uzupełniające i licea profilowane, zgodnie z ustawą o systemie oświaty, 
znikną z mapy szkół. Niemniej w sposób naturalny i „miękki” , pozwalający ukończyć 
obecnym słuchaczom i uczniom edukację w tych szkołach. 
Natomiast kształcenie dla dorosłych już po wdrożeniu tych przepisów, będzie się odbywać 
tylko w szkołach policealnych albo, jeśli chodzi o kształcenie zawodowe – na kursach 
kwalifikacyjnych. Stąd te likwidacje i uruchomienie w PZS Nr 1 w Krzyżowicach kursów 
kwalifikacyjnych, gdzie mamy już zasadniczą szkołę zawodową. Tak więc, to, co przewiduje 
ustawa o systemie oświaty będzie znajdować się w naszej sieci szkół. 
 
Radny I. Słoma zapytał, czy jeśli dobrze zrozumiał, ktoś, kto nie zdobył wykształcenia 
w wieku młodzieńczym i skończył edukację na etapie gimnazjum lub szkoły zawodowej, nie 
będzie miał otwartej ścieżki kształcenia, ponieważ nie będzie typu szkoły, w której mógłby 
zdobyć wykształcenie średnie? 
Dyrektor Przybyłek odpowiedziała, że absolwenci zasadniczych szkół zawodowych będą mogli 
zdobyć średnie wykształcenie w liceum ogólnokształcącym dla dorosłych, a potem na 
poziomie technikum poprzez ukończenie kursów zawodowych i zdanie egzaminu przed 
okręgową komisją egzaminacyjną. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący M. Trębacz poddał kolejno uchwały pod głosowanie, w którym wzięło udział 
22 radnych. 
Z punktu 13: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta jednogłośnie. 
Z punktu 14: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego dla Dorosłych – szkoły 
wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta 
jednogłośnie. 
Z punktu 15: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Liceum Profilowanego dla Dorosłych 
w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego 
Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta jednogłośnie. 
Z punktu 16: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego w Krzyżowicach o 
trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 
w Krzyżowicach została podjęta jednogłośnie. 
Z punktu 17: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 
w Krzyżowicach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład Powiatowego 
Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta jednogłośnie. 
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Z punktu 18: 
Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Wieczorowego Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych w Łagiewnikach o trzyletnim okresie kształcenia – szkoły wchodzącej w skład 
Powiatowego Zespołu Szkół Nr 1 w Krzyżowicach została podjęta jednogłośnie. 
 
Punkt 19. Interpelacje i zapytania Radnych 
 
Radna L. Reps zgłosiła zapytanie o sposób rozwiązania kwestii parkingu dla klientów 
i pracowników  po planowanej sprzedaży nieruchomości przy ul. Kościuszki obok Starostwa, 
gdzie obecnie znajduje się duży parking, a i tak trudno było w dniu dzisiejszym p. Radnej 
znaleźć wolne miejsce? 
 
Odpowiedzi udzielił Wicestarosta J. Fitek. 
Zarząd rozważa trzy warianty rozwiązania kwestii parkingu: 
Pierwszy wariant (i to zostanie niedługo wprowadzone) zakłada ustawienie na wjeździe 
regulowanej bramki, ponieważ mamy sygnały, że okoliczni pracownicy firm i mieszkańcy 
parkują na tym parkingu od wczesnych godzin do popołudnia. Jeżeli będzie odpłatność, 
wyeliminuje się takie przypadki. Planuje się, że pierwsze 1 lub 2 godziny będą nieodpłatne za 
elektronicznym potwierdzeniem, że ktoś załatwiał sprawę w Starostwie. Jeżeli to się nie 
sprawdzi, Zarząd rozważa odpłatny parking z wyłączeniem pracowników i radnych. Będą 
specjalne karty na bramce. 
Drugi wariant zakłada wynegocjowanie korzystania z odpłatnego parkingu, który funkcjonuje 
na terenie obok Starostwa, gdzie za ok. 2 zł /h można swobodnie parkować. Istnieje 
możliwość wynegocjowania ok. 100 miejsc parkingowych. 
Trzeci wariant, o którym Zarząd rozmawia z wszystkimi potencjalnymi nabywcami, choć nie 
można tego wpisać wprost jako warunek, my udostępniamy wjazd przez naszą bramę 
wjazdową, racjonalne skomunikowanie w zamian za udostępnienie części miejsc 
parkingowych. Być może będzie to parking wielopoziomowy.  
Wicestarosta wyraził zdanie, że te trzy warianty wprowadzone równolegle, zapewnią 
każdemu petentowi miejsce parkingowe. Przypomniał też, że na Podwalu nie było w ogóle 
parkingu. Na zakończenie swej wypowiedzi zapewnił, że 100 miejsc parkingowych się 
znajdzie. 
 
O głos poprosił Radny W. Szczykutowicz. Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy, 
powiedział, że dwie pierwsze opcje są dobre, gdyż zweryfikują, czy ktoś przyjeżdża 
do urzędu, czy tylko zaparkować. Natomiast trzeci wariant budzi zastrzeżenia, ponieważ 
każdy potrzebuje miejsc dla siebie. Żadna umowa nie może tego zabezpieczyć – pozbywamy 
się w ten sposób parkingu. Poza tym Radny Szczykutowicz wątpi, czy znajdzie się 100 miejsc.  
Rozwiązanie z bramką wydaje się logiczne i do przedyskutowania, jak je usprawnić, by było 
tylko dla klientów, natomiast poddaje pod rozwagę pozbywanie się parkingu obok, bo to też 
był argument za przeniesieniem Starostwa w obecne miejsce. 
 
Głos zabrała Radna B. Kosterska. W kwestii nieruchomości, ad vocem -  zauważyła, że Pan 
Wicestarosta podaje przykład Podwala, ale są też dobre przykłady, np. Urząd Wojewódzki, 
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gdzie jest duży bezpłatny parking i dla klientów, i dla pracowników, czy też I Urząd 
Skarbowy. Takim przykładem jest na dzień dzisiejszy również nasze Starostwo. Radna 
Kosterska wyraziła obawę, czy każdy inwestor, który kupi tę nieruchomość będzie właściwy, 
bowiem sąsiedztwo sklepu LEADL czy BIEDRONKA obniży rangę Starostwa.  
Następnie Radna B. Kosterska zapytała, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 
nakładek? O ile dobrze pamięta, miał być przetarg o wartości 10 mln zł. Przeglądając 
materiały z wcześniejszej sesji oraz protokoły Zarządu, temat ten pojawił się we wrześniu 
zeszłego roku. Na dzień dzisiejszy przetargu nie ogłoszono. 
 
Odpowiedzi udzielił Wicestarosta J. Fitek.  
Tytułem uzupełnienia w kwestii parkingu, przypomniał, że to jeszcze Rada poprzedniej 
kadencji zobowiązała uchwałą Zarząd do zbycia nieruchomości. Spróbujemy część 
nieruchomości sprzedać i zabezpieczyć parkowanie dla klientów Starostwa. W polskim prawie 
nie można uwarunkować sprzedaży udostępnieniem miejsc parkingowych. Przeznaczenie 
musi być zgodne z planem zagospodarowania uchwalonym przez Radę Miejską Wrocławia. 
A plan pozwala na wszelką działalność biurową, hotelową, usługową nieuciążliwą 
i mieszkaniową. 
Jeśli chodzi o pytanie dotyczące kolejnych przetargów, a praktycznie – konkretnej inwestycji 
modernizacji sieci dróg Powiatu Wrocławskiego poprzez położenie nakładek, w miniony 
czwartek p. Wicestarosta otrzymał do ostatniego czytania projekt specyfikacji przetargowej 
warunków technicznych i na posiedzeniu Zarządu w najbliższy czwartek zostanie przekazany 
do przetargu , który być może ukaże się już 1 lub 2 marca. Do połowy kwietnia powinniśmy 
rozstrzygnąć przetarg i wiosną, o ile pogoda pozwoli, firma, która wygra procedurę 
przetargową będzie mogła zrealizować te zadania. Jak wyjaśnił p. Wicestarosta, to są 
jednostkowe przetargi, czyli będziemy mieli wyłonionego wykonawcę, który wygra na 
zasadzie „najtańszej oferty na metr kwadratowy położenia mas bitumicznych z domieszką 
gumy, czy też aglomeratu zmielonych gum, który zmniejsza wskaźniki hałasu”. Zatem istnieje 
możliwość dofinansowania tego ze środków, o których mówiła pani Skarbnik, a związanych z 
ochroną środowiska. Płatność wypadałaby w okresie trzech najbliższych lat. Zakres robót 
będziemy ustalać z Komisją Transportu, Dróg i Komunikacji oraz na bazie wcześnie 
przygotowywanego wykazu dróg we współpracy z Gminami i z naszymi Obwodami. 
W połowie kwietnia br. umowy powinny być już podpisane.  
 
Więcej głosów w tym punkcie nie było.  
 
Punkt 20. Wnioski i oświadczenia 
Zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią, Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 
sprawozdań z prac komisji stałych Rady Powiatu Wrocławskiego. 
Kolejno sprawozdania przedstawili Przewodniczący:  
Komisji Budżetu i Mienia – Radny Mariusz Konopka, 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu -  Radny Krzysztof Dworak, 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – Radny Edward Skiba. 
Sprawozdania te stanowią odpowiednio załączniki nr: 3,4,5  do niniejszego protokołu. 
Nie było głosów w sprawie przedstawionych sprawozdań. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił ponadto 
informację, iż w dniu 20 lutego br., na prośbę p. Wicestarosty Jerzego Fitka, Komisja 
zapoznała się z wnioskiem p. Joanny Jemiołki – Witkaczyk -  członka Koalicji Polska Wolna 
od GMO. Podczas posiedzenia odbył się wykład p. dra Wojciecha Pusza – pracownika 
naukowego Zakładu Fitopatologii i Mikrologii Katedry Ochrony Roślin Uniwersytetu 
Przyrodniczego we Wrocławiu. Komisja zapoznała się z pozytywnymi i negatywnymi 
aspektami upraw roślin genetycznie modyfikowanych.  
Ponadto Radni przyjęli informację przedstawioną przez p. Dyrektor Wydziału Ochrony 
Środowiska Irenę Krasicką odnośnie stanu prawnego i możliwości prawnych podjęcia 
uchwały popierającej zakaz uprawy roślin genetycznie modyfikowanych (GMO). 
Komisja zadeklarowała negatywny stosunek do wprowadzenia do obrotu organizmów 
genetycznie zmodyfikowanych, jak również upraw, mając na uwadze interes rolników, którzy 
stosują konwencjonalne i ekologiczne metody produkcji. 
 
Głosów w sprawie GMO nie było. 
Przewodniczący M. Trębacz zapowiedział, że pozostałe sprawozdania zostaną przedstawione 
na następnej Sesji Rady. 
 
Radna L. Reps zwróciła się z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o rozważenie jej prośby, 
aby na każdej Sesji Rady Przewodniczący podawał termin następnej Sesji. Jest to ściśle 
związane z pracą komisji, która musi skoordynować realizację swojego planu 
z zaopiniowaniem bieżących projektów uchwał przed Sesją. 
 
Przewodniczący odpowiedział, że często szybki termin Sesji Rady wynika z tego, że niektóre 
projekty uchwał są terminowe i muszą być podjęte w określonym czasie. Niemniej 
Przewodniczący postara się, aby Radni byli odpowiednio wcześniej informowani o terminach 
Sesji. 
 
Punkt 21. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
 
Porządek obrad został wyczerpany. O godz. 14.55 Przewodniczący M. Trębacz zamknął XI 
Sesję Rady Powiatu Wrocławskiego.  

Obradom przewodniczył: 
Przewodniczący  

Rady Powiatu Wrocławskiego 
Michał Trębacz 

Sporządziły:  
Aneta Glaz 
Monika Kłodnicka  
 
 
Załączniki: 

1. Listy obecności, 
2. Sprawozdanie Starosty Powiatu Wrocławskiego z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego za rok 2011, 
3. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Mienia z pracy w 2011 roku, 
4. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z pracy w 2011 roku, 
5. Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska z pracy w 2011 roku. 
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Załącznik nr 2  
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Załącznik nr 3 
 
 

SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI BUDŻETU I MIENIA W 2011 ROKU 
 
Komisja pracowała w składzie: 
Mariusz Konopka – przewodniczący 
Lidia Reps  
Andrzej Jamrozik 
Ryszard Jaroń 
Ireneusz Słoma 
Andrzej Wąsik 
 
W 2011 roku Komisja realizowała następujący plan pracy: 
  

 

TERMIN ZADANIE 
 

I i III kwartał 
1. Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 

oraz informacji za I półrocze roku 2011, 

 
 

IV kwartał 
2. Współpraca Komisji Budżetu i Mienia z Zarządem Powiatu 

Wrocławskiego w konstruowaniu budżetu, 

 
 
 
 

na bieżąco 

3. Bieżący nadzór nad realizacją budżetu – w tym wyrażanie opinii, 

4. Opiniowanie projektów uchwał dla Rady Powiatu Wrocławskiego 

w sprawie zmian w budżecie, 

5. Analiza finansów Powiatu Wrocławskiego,  

6. Wyrażanie opinii w sprawach funkcjonowania Powiatu 

Wrocławskiego, 

7.  Bieżąca analiza stanu mienia. 

 
 
Komisja odbyła 6 spotkań. 
Częstotliwość posiedzeń Komisji związana była z koniecznością wydawania opinii  
w bieżących sprawach finansowych. Komisja opiniowała wszystkie projekty uchwał 
zmieniające budżet oraz wieloletnią prognozę finansową, będące w kompetencji Rady 
Powiatu, a także sprawozdanie roczne i półroczne z wykonania budżetu Powiatu 
Wrocławskiego oraz projekt budżetu Powiatu na rok 2012.  
Plan pracy na 2011 rok został zrealizowany. 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Mariusz Konopka 
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Załącznik nr 4 
 
 

SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU   
RADY POWIATU WROCŁAWSKIEGO  

ZA 2011 ROK 
 
 Komisja pracowała w składzie: 
Pan  Krzysztof Dworak - przewodniczący 
Pani Katarzyna Bieszczad 
Pani Maria Biegańska 
Pani Ewa Jankowiak 
Pan Hieronim Kuryś 
Pan Roman Potocki 
Pan Andrzej Szawan 
    

W 2011 roku Komisja realizowała przyjęty przez Radę Powiatu, Uchwałą Nr V/36/11, plan 
pracy, który zamieszczony jest poniżej:                                                    
 

TERMIN TEMAT WIODĄCY POSIEDZENIA 
 
 

I kwartał 

1. Sieć szkół i placówek oświatowych Powiatu Wrocławskiego – oferta edukacyjna 
i baza dydaktyczno-wychowawcza.  
 
2. Działania w zakresie racjonalizacji sieci szkół oraz zwiększenia atrakcyjności 
oferty edukacyjnej. 
 
3. Realizacja wymogów ustawowych w zakresie osiągnięcia średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego.  
 
4. Poradnictwo psychologiczno-pedagogiczne – zasoby kadrowe i baza. 
Przyszłościowe plany funkcjonowania i organizacji pracy poradni. 

 
II KWARTAŁ 
II kwartał 

 
5. System wsparcia jakości kształcenia - doskonalenie zawodowe nauczycieli. 
 
6. Realizacja zadań z zakresu kultury i sportu. Sprawozdanie za 2010 rok. Wyniki 
otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2011 r. 
 

 
III kwartał 

 
7. Kondycja techniczna infrastruktury oświatowej – remonty i inwestycje: 2010r. i 
2011r. 
 
8. System stypendialny 2011. 
 

 
IV kwartał 

9. Informacja o stanie oświaty powiatowej w roku szkolnym 2010/2011. 
 
10. Plan zadań oświatowych w roku szkolnym 2011/2012. 
 
11.Opinia budżetu oświaty na rok 2012. 
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Komisja EK i S odbyła 7 posiedzeń, w tym dwa wyjazdowe :  

• pierwsze 11 maja 2011 roku do Borzygniewu oraz Sobótki, gdzie Komisja zapoznała 
się z realizacją zadania pn. „Budowa Ośrodka Sportów Wodnych w Borzygniewie (I 
etap )”, a następnie udała się do Sobótki, gdzie dokonała oglądu powiatowych 
placówek: Powiatowego Zespołu Szkół Nr 3 przy ul. Św. Jakuba 20, Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej przy ul. Św. Jakuba 3 oraz Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego przy ul. Słonecznej 31, 

• drugie 06 grudnia 2011 roku  wyjazdowe  posiedzenie odbyło się w Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Kątach Wrocławskich, przy ul. 1 – Maja 43. 
Uczestniczyli w nim członkowie Komisji EKS, Pani Urszula Przybyłek –Dyrektor 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Starostwa oraz Pani Barbara Kowalska – Dyrektor 
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Kątach Wrocławskich.  

Celem posiedzeń wyjazdowych Komisji było lepsze zapoznanie sie z działalnością jednostek 
organizacyjnych Starostwa Powiatowego we Wrocławiu.  
 
We wszystkich spotkaniach Komisji uczestniczyły osoby z Wydziału Edukacji Kultury i Sportu, 
w wiekszości Pani Dyrektor Urszula Przybyłek, oraz w zależności od potrzeb inni pracownicy 
Starostwa  np. Pani Skarbnik Małgorzata Dreiseitel-Cieślik. 
Komisja zaopiniowała 16 projektów uchwał Rady powiatu Wrocławskiego oraz na bieżąco/ po 
zapoznaniu się/ przyjmowała sprawozdania i informacje w zakresie leżącym w jej 
kompetencjach.  
Członkowie Komisji brali udział w pracach innych niestatutowych komisji np. Komisji ds. 
rozpatrywania ofert w konkursie na realizację zadań publicznych, Komisji Stypendialnej. 
W roku objetym sprawozdaniem Komisja występowała z wnioskami do Zarządu Powiatu o: 
1) zwiększenie środków finansowych w roku 2012 na stypendia RPW dla najzdolniejszych 
uczniów, 
2) przyspieszenie rozwiązania sprawy dotyczącej współpracy Powiatu Wrocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działalności publicznej.  
Posiedzenia  Komisji  były protokołowane przez Pracownice Biura Rady: Panią Monikę 
Kłodnicką i Panią Anetę Glaz. W sumie - protokołóły z 7 posiedzeń. 
 
Plan pracy Komisji Edukacji Kultury i Sportu na rok 2011 zaostał zrealizowany. 
 
 

Krzysztof Dworak 
 

Przewodniczący Komisji 
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Załącznik nr 5 
 
 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
za 2011 rok 

 
 
Komisja pracowała w składzie: 
Edward Skiba– przewodniczący 
Zuzanna Smereka 
Jerzy Fitek 
Waldemar Szczykutowicz 
Wiesław Winter 
 
W 2011 roku Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska realizowała 
następujący plan pracy:  
 
I Kwartał 
1. Spotkanie inauguracyjne Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska z Władzami 
Starostwa,  
2.  Przygotowanie  i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2011 rok, 
3. Zaopiniowanie w zakresie kompetencji Komisji projektów uchwał  
    Rady Powiatu Wrocławskiego: 

• w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego, 
• w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2011, 

4. Spotkanie w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1 w Krzyżowicach – omówienie  
funkcjonowania PZS Nr 1 w Krzyżowicach w zakresie produkcji roślinnej i zwierzęcej. 
 
II Kwartał 
1. Spotkanie przedstawicieli gminnych Komisji Rolnictwa, (Komisji Gospodarczych), 
reprezentantów rolników i sołtysów, z przedstawicielami instytucji działającymi na rzecz 
rolnictwa i ochrony środowiska: DIR, DODR, Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej, KRUS 
 - omówienie sytuacji w rolnictwie i perspektyw na przyszłość, 
 - konkurs z wiedzy BHP w rolnictwie, 
3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wrocławskiego  
    za 2010 rok w zakresie kompetencji Komisji. 
 
III Kwartał 
1. Spotkanie z przedstawicielami Spółek Wodnych i przedstawicielami  Nadleśnictw 
działających na terenie Powiatu Wrocławskiego, 
2. Spotkanie z przedstawicielami ANR, ARR i ARiMR oraz z przedstawicielami Gmin Powiatu 
Wrocławskiego. 
 
IV Kwartał 
1. Informacja na temat ubezpieczeń w rolnictwie - obowiązkowych i dobrowolnych, 
2. Spotkanie w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1 w  Krzyżowicach – omówienie     
funkcjonowania PZS Nr 1 w Krzyżowicach w zakresie produkcji roślinnej i zwierzęcej, 
3. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2012 rok, 
4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wrocławskiego na 2012 rok. 
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Odbyło się 8 spotkań Komisji, w tym 2 połączone ze szkoleniem i konkursem 
dla rolników pt. „Bezpieczna Praca w Gospodarstwie Rolnym”, zorganizowanym przy 
współudziale KRUS – Oddział we Wrocławiu i Okręgowej Inspekcji Pracy 
we Wrocławiu.    
Komisja w minionym roku dużo uwagi poświęciła funkcjonowaniu gospodarstwa 
rolnego w Powiatowym Zespole szkół Nr 1 w Krzyżowicach.  
Zgodnie z planem pracy, odbyło się wyjazdowe posiedzenie Komisji RLiOŚ 
w Krzyżowicach, podczas którego przeanalizowano funkcjonowanie gospodarstwa 
w Krzyżowicach w zakresie produkcji roślinnej i zwierzęcej.  
W ciągu całego roku członkowie Komisji na bieżąco zasięgali informacji i omawiali 
problemy PZS Nr 1 w tym zakresie. Ze względu na konieczność zapoznania się ze 
szczegółowym bilansem gospodarstwa sporządzanym na koniec roku 
kalendarzowego, Komisja zdecydowała o przeniesieniu zaplanowanego na koniec 
2011 r. wyjazdowego posiedzenia na I kwartał 2012 r. 
 
Realizując roczny plan pracy, Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
spotykała się z przedstawicielami instytucji działającymi na rzecz rolnictwa i ochrony 
środowiska: DIR, DODR, Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, KRUS, 
Spółek Wodnych i przedstawicielami  Nadleśnictw działających na terenie Powiatu 
Wrocławskiego, a także z przedstawicielami ANR, ARR i ARiMR 
oraz z przedstawicielami gmin Powiatu Wrocławskiego, sołtysami i rolnikami. 
 
W październiku 2011 r. odbyło się posiedzenie wyjazdowe Komisji R,LiOŚ w Zakładzie 
Doświadczalnym Instytutu Zootechniki Państwowego Instytutu Badawczego 
w Żernikach Wielkich k/ Żórawiny, którego celem było zapoznanie się z działalnością 
Zakładu oraz podsumowanie wizyty Ministrów w ramach nieformalnego posiedzenia 
Rady Ministrów ds. Rolnictwa i Rybołówstwa w kraju Prezydencji, która miała miejsce 
w Zakładzie Doświadczalnym w Żernikach Wielkich w dniu 12 września br.  
 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska opiniowała w zakresie swoich 
kompetencji: bieżące projekty uchwał, sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010 
roku, a także projekt budżetu na 2012 r.  
 
Wrocław, 20.02.2012 r.  
 
 

Przewodniczący Komisji  
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

Edward Skiba 
 


